
 

 
 

Αθήνα, 29.01.2024 

Ερώτηση 

 

Προς τον κ. Υπουργό Αγροτικής Ανάπτυξης & Τροφίμων 

 

Θέμα: «Σε αδιέξοδο η ελληνική κτηνοτροφία» 

 

 

Τη συμμετοχή των κτηνοτρόφων στις αγροτικές κινητοποιήσεις εξήγγειλε ο 

Σύνδεσμος Ελληνικής Κτηνοτροφίας εκφράζοντας την αγωνία του για το υψηλό κόστος 

παραγωγής και δη για το κόστος ζωοτροφών και ενέργειας, για την συνεχιζόμενη και 

συντονισμένη τάση μείωσης των τιμών παραγωγού, για τις αθέμιτες εμπορικές πρακτικές 

που επικρατούν στην αγορά και για την πάταξη της κερδοσκοπίας σε βάρος των παραγωγών 

και των καταναλωτών.  

Συγκεκριμένα, με στόχο την αντιστροφή του κλίματος μείωσης των αγροτικών και 

κτηνοτροφικών εκμεταλλεύσεων, της μείωσης του ζωικού κεφαλαίου και της συνεχιζόμενης 

ερήμωσης της υπαίθρου, διεκδικεί : 

 

1. Άμεσα δραστικά μέτρα μείωσης του κόστους παραγωγής. 

2. Προστασία των τιμών παραγωγού από τις αθέμιτες εμπορικές πρακτικές ορισμένων 

κρίκων της παραγωγικής αλυσίδας, που κερδοσκοπούν μειώνοντας την τιμή παραγωγού και 

αυξάνουν τις τιμές στον τελικό καταναλωτή. Αυστηρούς ελέγχους και κανόνες. 

3. Ολοκλήρωση από το ΥπΑΑΤ της διαδικασίας των ελεγκτικών μηχανισμών με το «ΑΡΤΕΜΙΣ 

2». 

4. Νομοθέτηση προστασίας της πρώτης κατοικίας και σταβλικών εγκαταστάσεων των 

αγροτο-κτηνοτρόφων. 

5. Μηδενικό ΦΠΑ σε βασικά είδη διατροφής, όπως το γάλα, το κρέας το ελαιόλαδο κ.α., που 

θα ωφελήσει κύρια τον καταναλωτή, στην δύσκολη αυτή συγκυρία, και στην απορρόφηση 

των ζωικών μας προϊόντων. 
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6. Άμεση υλοποίηση μέτρων για την πλήρη αποζημίωση των πληγέντων κτηνοτρόφων και 

αγροτών από τις φωτιές και τις πλημμύρες, που έπληξαν σημαντικά κέντρα κτηνοτροφικής 

και γεωργικής παραγωγής, όπως τη Θεσσαλία και τον Έβρο κ.τ.λ. Δημιουργία και 

αποκατάσταση των κατάλληλων υποδομών προκειμένου να μπορέσουν να συνεχίσουν τις 

παραγωγές τους. 

 

Επειδή, ο κτηνοτροφικός κόσμος βρίσκεται σε απόγνωση και είναι πλέον αντιμέτωπος με 

ζητήματα επιβίωσης. 

Επειδή, ο κίνδυνος περαιτέρω μείωσης του ζωικού κεφαλαίου είναι πλέον ορατός. 

Επειδή, το δυσβάσταχτο κόστος παραγωγής θα δημιουργήσει ελλείψεις σε ζωικά προϊόντα. 

Επειδή, είναι υποχρέωση της πολιτείας να στηρίξει τους Έλληνες παραγωγούς που 

προσφέρουν στο ΑΕΠ της χώρας  

 

Ερωτάται ο κ. Υπουργός; 

 

1. Πως σκοπεύει η Κυβέρνηση να ανατρέψει τη καταστροφική πορεία για την κτηνοτροφία 

που συμπαρασύρει και τη μεταποίηση γαλακτοκομικών προϊόντων; 

2. Ποια συγκεκριμένα μέτρα προτίθεται να λάβει για τη συνέχιση και την ουσιαστική 

στήριξη των κτηνοτρόφων για την αγορά ζωοτροφών, τη στήριξη της τιμής του γάλακτος, 

αλλά και την εντατικοποίηση και τον συντονισμό των ελέγχων; 

3. Προτίθεται η Κυβέρνηση να προβεί σε μηδενισμό του ΦΠΑ σε βασικά είδη διατροφής, 

όπως έχουν πράξει και άλλες χώρες (π.χ Ισπανία για ελαιόλαδο) ; 

4. Θα προχωρήσει επιτέλους η Κυβέρνηση στην εφαρμογή του “ΑΡΤΕΜΙΣ 2” σε όλη την 

περιφέρεια της χώρας; 

5. Τι νομοθετικές πρωτοβουλίες προτίθεται να λάβει η κυβέρνηση για να προστατεύσει 

τους κτηνοτρόφους από ενδεχόμενους πλειστηριασμούς; 

 

Οι ερωτώντες Βουλευτές 

 

Ζεϊμπέκ Χουσεΐν 

 

Αναγνωστοπούλου Σία 

 



Αχτσιόγλου Έφη 

 

Πέρκα Θεοπίστη 

 

Τζούφη Μερόπη  

 

Φερχάτ Οζγκιούρ 

 

Φωτίου Θεανώ  




